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Transportudvalget har i brev af 16. april 2020 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra ikkemedlem af udvalget Marie Bjerre (V). 

Spørgsmål nr. 458: 

Vil ministeren redegøre for årsagen til, at Banedanmark ikke ønsker at opføre 

en ny eller hæve den eksisterende bro ved Teglgården på Bækkedalsvej 13 ved 

Skørping i forbindelse med forbedring og elektrificering af jernbanestræknin-

gen Aarhus H-Lindholm? 

Svar: 

Jeg har anmodet Banedanmark om at forholde sig til udvalgets spørgsmål nr. 

458 og Banedanmark oplyser følgende, som jeg kan henholde mig til: 

”Banedanmark vurderede i forbindelse med den tidlige planlægning af gen-

nemførelsen af elektrificeringsprogrammet i Rebild Kommune, at broen ved 

Bækkedalsvej skulle nedlægges, da færdslen på broen er meget begrænset, 

især set i lyset af den eksisterende bros lastbegrænsning. Desuden vurderedes 

afstanden til nærmeste alternative krydsning af banen at være kort. 

Der har været afholdt besigtigelsesforretning på det pågældende sted (broen 

ved Bækkendalsvej) den 3. oktober 2018, og Ekspropriationskommissionen 

har godkendt at nedlægge broen. Ekspropriationsforretningen er endnu ikke 

programsat, men forventes gennemført i foråret 2022. Her vil erstatning bli-

ve fastlagt.” 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 

2. juli 2020 
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